
Referat FAU styremøte mandag 04.nov 2024
kl. 19.30 - 21.00.
På lunsjrommet på U.trinn.

Til stede:
Rektor
Jørgen
Janniche
Wenny
Magnhild
Jeanette
Geir Arne
Marianne
Anette
Truls

Agenda:
1. Godkjenne referat

a. Godkjent

2. Rektor informerer.
a. For et par uker siden hadde skolen representanter fra kommunen og entreprenører

for å planlegge oppgradering av uteområder på b.trinn. Planlagt asfaltering av veien
mellom barnetrinnet og ungd.trinnet, ny trapp og tribune ved fotballbanen, asfaltere
rundt SFO, zipline, rusjebane og bod til lagring av lekeutstyr. Dette er bl.a. på
bakgrunn fra innspill fra SFO. Ikke satt noen tidsplan for gjennomføring, det skal først
ut på anbud.

b. Idrettshallen er tatt helt ut av investeringsbudsjettet. FAU spør om vi kan få en kopi av
det arbeidet som er gjort så langt.

c. Forslag til budsjett for skolene: Det er foreslått at kulturbilletten skal vekk. Da må
skolen vurdere hvordan de skal løse dette. Eks. at hvert trinn får en tur i året. Rektor
vil unngå at ulike klasser får ulike tilbud avhengig av tilfeldigheter, slik at
likhetsprinsippet ivaretas. Skolen må få presentere et enhetlig behov før ev. FAU
bistår, uavhengig av elever og klassekontakter. Ekskursjonene som SFO har blir ikke
påvirket av at kulturbilletten ev. forsvinner.

d. Forhåpentligvis vil budsjettet være litt mer romslig fra neste år av.
e. Ny forskrift om permisjon og om orden og atferd: Kontaktlærer kan nå gi fri inntil tre

dager. Alvorlige hendelser av vold el., kan nå også anmeldes av rektor, ikke bare av
kommunaldirektør. Rektor understreker at anmeldelse i de aller fleste tilfeller ikke vil
være førstevalg ved konfliktsituasjoner.

f. Elevundersøkelsen blir gjennomført i november. Foreldreundersøkelsen er under
“oppussing” fra udir, så den blir ikke gjennomført på noen skoler i Norge i år.

g. 5. og 9. trinn var på BIFF, 7. trinn på leirskole, 10. trinn var på teater og
volleyballturnering.

h. Kalendersalget i desember: Kan skolen bruke FAU sitt Vipps nummer og så sende
fakturaen til FAU i etterkant, slik som vi har gjort tidligere i år. FAU bekrefter dette.

3. FAU på tvers.
a. To fra hver skole og syv fra Mjølkeråen møttes.
b. Felles arrangementer som ble diskutert:

i. Avslutning for 10. trinn
c. Kjolebytte på tvers av skolene.



d. Ønskelig med 2-3 møter i året der målet er å lære av hverandre, spille hverandre
gode og bli samkjørt med tanke på skolepolitiske saker og aktiviteter for ungene.
Spesielt nyttig for de skolene som bare har tre trinn, der FAU-styremedlemmene ikke
får den samme erfaringen.

4. Sammen for barn og unge i Åsane
a. Har hatt to møter i høst med foreldre, men også andre foreninger og organisasjoner i

bydelen. Ønske om to arrangementer:
i. Dialogkafé: 1,5-2 t der foreldrene får i oppgave å diskutere caser der temaet

er grensesetting og omsorg (uke 48, tir, ons el. tor). Påmelding via Vigilo,
forms-skjema. Kan bruke klasserom, avtal dette med Tone. FAU fasiliterer
med mulig innspill/bistand fra Utekontakten el.
Anette og Truls koordinerer invitasjon med Tone (tirsdag 26.11. kl. XX.XX) for
at rektor kan delta).
Truls lager forms for innkalling.

ii. Presentasjon av organisasjoner tilsvarende som vi hadde for foreldrene, men
da for ungdommene, i skoletiden

5. SFO
a. Innspill fra Hildegunn, men hun kunne ikke delta på møtet i dag.
b. Innspill om at det heller bør være flere ansatte til stede i stedet for å pålegge SFO

flere oppgaver, for å ivareta tryggheten for de yngste barna.
c. Ifølge rektor gis det ikke et dårligere tilbud på SFO på Mjølkeråen enn på andre

skoler i Åsane. Det er bemannet opp med tre flere ansatte.
d. På spørsmål om hvordan ekstra ressurser knyttet til enkeltelever blir brukt på tvers

mellom skole og SFO, så forteller rektor at det ikke alltid er slik at de ev. ekstra
ressursene følger elevene mellom skolen og SFO.

e. Spørsmål fra FAU: Er det hensiktsmessig å organisere SFO på flere områder/lokaler
for å skjerme de yngste fra de eldste og gi et mer hensiktsmessig tilbud?

6. Garderober U.trinn - elevrådet er kommet med forespørsel om det er muligheter for å
oppgradere dem på noe vis.

a. Elevrådet på SU-møtet ønsker å oppgradere garderobene. Ifølge rektor har det stått
en post om dette på budsjettet en stund, og det er nå merket med “2029”.

b. På spørsmål om hva vi kan gjøre dette, svarer rektor at det vil hjelpe dersom FAU
engasjerer seg, gjerne sammen med elevrådet. Rektor gir beskjed til FAU når det er
diskutert med elevrådet.

7. Toaletter på skolen, tilstand.
a. Ødelagte toaletter på u.trinn: knappene virker ikke, setet er ødelagt, låser som ikke

virker, elever henger på toalettet og vaper.
b. Ifølge rektor har noe av dette problemet flyttet seg fra gutte- til jentetoalettet. Noen av

toalettene er låst av. Skolen har satt inn ekstra bemanning for å passe på toalettene.

8. Søknader.
a. Ikke prioritert pga tidsmangel

9. TV-aksjonens oppsummering.
a. Ikke prioritert pga tidsmangel



10. Bruktmarked oppsummering.
a. Ikke prioritert pga tidsmangel

11. Prosjekt styrkerom oppdatering.
a. Container er på plass. Klassene skal begynne å rydde i morgen. Foreldre skal rydde

tir + tor denne uken.
b. Ønske om å få ferdig to av rommene i november.
c. Vi har fått ulike tilbud fra ulike leverandører av treningsutstyr. Utfordringen er at vi må

ta stilling til ulike garantier, kvalitet og vedlikehold av dette utstyret.

12. Kjole/dress byttedag.
a. Dette ble etterspurt av elevrådsrepresentantene på SU-møtet.
b. Vi organiserer dette sammen med Sammen for barn og unge i Åsane.

13. Annet.
a. Anette kan ikke delta på neste møte 2.12., Truls leder møtet da.


